
DEJAN KLJAJIĆ: 

 - Zahvaljujem se predsjedniče. 

 Imam pitanje za gospodina Tomislava Tomaševića koje se odnosi na Program 

održavanja komunalne infrastrukture iz sredstava za obavljanje komunalne djelatnosti koji su 

u protekloj godini 2023. iznosili preko 50 milijuna eura a u ovoj 2024. godini iznosi rekordnih 

preko 73 milijuna eura. 

 Ja ću samo podsjetiti na što se odnose programi održavanja. Oni se odnose na održavanje 

javne odvodnje oborinskih voda koje provodi VIO, održavanje čistoće javnih površina koje 

provodi Čistoća, održavanje javnih zelenih površina koje provodi Zrinjevac te redovito 

održavanje nerazvrstanih cesta koje provode Zagrebačke ceste. 

 Pitanje: zašto vijeća gradskih četvrti, zašto vijeća mjesnih odbora, zašto Zagrepčanke i 

Zagrepčani nemaju uvid u specifikaciju troškova, zašto nemaju uvid gdje se taj novac potrošio, 

zašto niti jedno vijeće, niti jedan vijećnik nema uvid u milijunske iznose a ovdje se radi o 550 

milijuna eura za ovu godinu? Nikada do sada od kada ste preuzeli vlast nismo dobili na uvid 

specifikaciju a razlog samo možete znati vi. To je moje pitanje. Koliko imam vremena? 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Imate još 32, 33 sekunde. Ovaj sat vam ne radi. Na računalu radi. 

 

 DEJAN KLJAJIĆ: 

 - Pročitati ću o četvrtima koji su to iznosi. Gornji grad - Medveščak…  

 

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)…… 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Samo malo, stanite! Molim da se umirite. Vrijeme se mjeri na računalu.  

Ja ovdje imam vrijeme koliko je još ostalo. Izvolite. 

 

 DEJAN KLJAJIĆ: 

 - Gornji grad - Medveščak 5 milijuna, Donji grad 7 milijuna, Trnje 5 milijuna, Maksimir 

4 milijuna, Peščenica - Žitnjak 6 milijuna, Novi Zagreb - Istok 5 milijuna, Novi Zagreb - Zapad 

5 milijuna, Trešnjevka 3 itd. Ukupno 73 milijuna i 194 tisuće. Gdje su ti novci? 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 Gdje su specifikacije? Gdje je taj novac nestao? Hvala. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo gospodine zastupniče.  

 Gradonačelnik će vam upravo dati odgovor na vaša pitanja odnosno pitanje.  

Izvolite gradonačelniče.  

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Ja ne znam šta se danas događa. Jel' nešto u vodi ono možda. Znači, vi opet nastavljate 

k'o zastupnik Herman i govorite o 500 milijuna eura. 

 

 DEJAN KLJAJIĆ (iz klupe): - Kuna. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - A kuna jel'. 
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 DEJAN KLJAJIĆ (iz klupe): - Rekao sam 73 milijuna eura što je 250 …… 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - A ne, ali rekli ste kasnije preko 500 milijuna eura. Tu ste se derali… 

……(Nerazumljiva upadica g. Dejana Kljajića iz klupe)…… 

 Evo možemo pogledati snimku. Znači gledajte ljudi. Znači, imali ste prije Program 

održavanja komunalne infrastrukture koji se uopće nije ni vidio po gradskim četvrtima.  

Znači, mi smo sada uveli da se vidi po svakoj gradskoj četvrti koliko se troši na održavanje 

komunalne infrastrukture od strane gradskih poduzeća. Sav taj novac ide Zagrebačkom 

holdingu, ide Zrinjevcu, ide Zagrebačkim cestama, ide Čistoći, znači sav taj novac.  

I sav taj novac se točno vidi koliko ide za čišćenje i pranje u gradskoj četvrti i koji je standard 

oko toga, koliko često se kosi svaka zelena površina u svakoj gradskoj četvrti, koliko ima 

asfaltiranja znači od strane Zagrebačkih cesta. Sve se to vidi. Ako ne vjerujete pitajte, dobiti 

ćete tablice. A prije dok ste vi bili na vlasti, jer ste vi Milan Bandić 365 jel' tako zastupnik, dok 

ste bili na vlasti sve je to bila jedna stavka, nije se uopće ni moglo pratiti po gradskim četvrtima. 

I vi sad nas optužujete da se to ne vidi a mi radimo iskorak u odnosu na ono što je bilo prije i 

pritom brkate kune i eure. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Dodatno objašnjenje je zastupnik Kljajić zatražio. Izvolite. 

 

 DEJAN KLJAJIĆ: 

 - Odgovor na pitanje nisam dobio i to sam i očekivao. Niste mi odgovorili zašto nemamo 

specifikaciju troškovnika normativa koliko je sati uloženo, koliko je materijala potrošeno.  

Vrlo interesantno, u Programu održavanja kažete da je 100% realizacija a vi niste sposobni kroz 

Plan komunalnih aktivnosti realizirati ni 59%, ni 49%. Kako je moguće da isti ljudi, iste 

podružnice, isti strojevi mogu obaviti 100% Plan održavanja a isti ljudi, vjerojatno su super 

heroji, se preobuku u super heroje Marvelove i onda noću rade održavanje i za to nemamo 

specifikaciju, nemamo za što ste utrošili novce, kolika je bila dinamika košnje, koliko je bilo 

čišćenje slivnika, koliko se sipine počistilo, koliko se drveća obrezalo. Nema, nemate to.  

Vi mene uvjeravate u nešto. Ja vas molim da mi date specifikaciju, da date svima u Skupštini 

ovdje. 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo zastupniče. 

 

 DEJAN KLJAJIĆ: 

 - Hvala. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Gradonačelnik će vam dati dodatno objašnjenje. Izvolite gradonačelniče. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Zastupniče Kljajić, prvo morate naučiti što je Plan komunalnih aktivnosti a šta je 

Program održavanja komunalne infrastrukture. 

……(Nerazumljiva upadica g. Dejana Kljajića iz klupe)…… 

 Ne, ne. Samo malo! Pa očito niste naučili. 
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 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Bez dobacivanja vas molim zastupniče. Sjednite dolje lijepo. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Očito niste naučili jer bi shvatili da recimo u Planu komunalnih aktivnosti kada imate 

aktivnost Zrinjevca onda to primjerice uključuje uređenje nekog parka na zelenoj površini gdje 

parka nije bilo. Shvaćate? To su investicije. Za razliku od toga redovno održavanje koje 

Zrinjevac provodi je recimo košnja trave i orezivanje grana.  

I za vrijeme vaše vlasti znate kako se to radilo? Tako da je svaki mjesec Zagrebački holding 

dobio potpuno jednak iznos od Grada Zagreba za izvršenje usluga jer se to uopće nije ni 

kontroliralo. A sada, provjerite financijski i dobiti ćete što god hoćete, sada točno po izvršenim 

uslugama je različiti iznos za svaki mjesec a ne različite dvanaestine. 

 

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)…… 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Nije. Ima još 7 sekundi. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Tako da to što ste vi radili dapače mi radimo iskorak u tome da se isključivo plaća po 

izvršenoj usluzi… 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 …za što treba biti dokaz na strani svake podružnice Holdinga. 

 

 


